
 
 

 

 

Verslag OR vergadering 17 april 2024 

Vergadermoment van 13u30 tot 16u15 

Aanwezigheden:  Mr. Erik Leus,  Mr. Ivo Huygen, Mv. Ilse Diepvens, Mv. Ann Briers, Mv. 
Sandrine Ercken, Mr. Kristof Gilissen, Mr. Peter Hermans, Mr Jimmy Andelhof, Mv. Sabine 
Aerts, Mv. Linda Caurlus. 

 

1. Vorig verslag 

Er waren geen opmerkingen, dit werd goedgekeurd. 

 

2. In en uit dienst 

Dit werd aan de leden van de OR meegedeeld. 

 

3. Sociale verkiezingen. 

Een opkuis van de lijsten: deze werden goedgekeurd door de leden van de OR. 

De personeelslijst wordt doorgestuurd naar SD-workx zodat deze dit kunnen aanpassen. 

De oproepbrieven worden persoonlijk uitgedeeld degenen die niet op 8 mei zijn uitgedeeld 

worden opgestuurd. 

Kiezen kan per tablet via een persoonlijke login in de kiosk op de campussen. Er zijn nog 

geen getuigen aangeduid voor het ACV. Er mag geen propaganda gevoerd worden in de 

kiesbureaus. 

De lijsten zijn overal uitgehangen, er zijn 2 arbeiders en 1 jongeren. Deze zijn al verkozen. 

Men moet nog enkel voor de bediende kiezen. 

De uitslag van de verkiezingen worden naar de secretarissen van de vakbonden gestuurd via 

een PDF document tussen 17u en 18u op 16 mei. De uitslag moet op 17 mei gepubliceerd 

worden. 

 

 



 
 

 

 

4. De nieuwe werkwijze in het Park een evaluatie door Stefanie Reisz. 

Dit werd aan de hand van een powerpoint toegelicht. Op dit moment verloopt het goed, er 

zijn wel nog werkpunten. Het is wel de bedoeling dat men soms ook overkoepelend werkt. 

 

5. Kaderopvolging – meeruren-absenteïsme  

Deze werden door Ilse toegelicht aan de hand van een powerpoint. 

Bij de kortdurend ziekteverzuim waren er wat pieken vastgesteld. Men vermoed dat er een 

griepepidemie in het huis aanwezig was. Verder waren er meerdere langdurige zieken door 

de gevolgen van operatieve ingrepen (operatie heup, knie,..). 

 

6. Mobiele equipe: hoe worden deze geïntegreerd op de diensten 

Ilse heeft dit toegelicht aan de hand van een bijlage van ieder huis. In sommige huizen zijn 

de mobiele equipes gekoppeld aan een dienst wat ze in de toekomst gaan herzien. Zo 

kunnen deze losgekoppeld zijn en op de juiste manier worden ingepland. 

 

7. Een opleiding TOBA aan de leden van de OR leden door Ilse Diepvens. 

• Stand van zaken opleiding planners. Wie begeleid deze en wie volgt deze op? 

In ieder huis krijgen de planners een opleiding.De implementatie van Toba gebeurt in fases 

over de verschillende huizen. Dit is in home Elisabeth, Het Park en  Immaculata deze maand 

april. In mei zijn Cecilia, Sint-Jan Berchmans en De Voorzienigheid aan bod. In september 

wordt de opleiding in De Olijfboom en St-Jozef voorzien. De planners worden opgeleid vanaf 

nul. Ze krijgen codes en de wettelijke achtergrond mee. Bij vragen kunnen ze steeds terecht 

via mail, waar ze zo vlug mogelijk een antwoord krijgen. In iedere campus is er een IV, een 

Implementatie Verantwoordelijke. Deze moet wat toezicht houden op een juiste planning. 

Mailadres: toba@integrozorg.eu 

 

mailto:toba@integrozorg.eu


 
 

 

 

• De codes van Toba: overal dezelfde in de verschillende huizen 

De diensten mogen de meest gebruikte codes doorgeven, zodat ze deze in het systeem 

kunnen zetten. 

 

8. Jaarlijks verlof: is dit overal goedgekeurd. 

Er werden geen opmerkingen hierop meegedeeld. Men vermoed dat dit dan ook in orde is. 

 

9. EFI vergadering (datum?) en afspraken rond de installatie van de vakbonden (datum?) 

25 juni gaat de EFI door voor de OR leden en nieuwe leden van de OR.  

Voor de EFI vragen we graag een opsplitsing van de verloning van de 

kaderleden/bediende/arbeiders en een opsplitsing per leeftijdscategorie. 

 

De werkgever stelt voor om in  september wordt de installatievergadering te houden. Dit 

voorstel nemen we mee en bespreken dit volgende vergadering. 

 

10. Volgende vergadering 15 mei 2024 om 14u00 in de Zorgmijn. 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 

 


